

The Royal Gazette

Fredericton
New Brunswick



Gazette royale

Fredericton
Nouveau-Brunswick

ISSN 1714-9428

Vol. 179

Wednesday, February 3, 2021 / Le mercredi 3 février 2021

89

Notice to Readers

The Royal Gazette is officially published Online.

Except for formatting, **documents are published** in *The Royal Gazette* **as submitted**.

Material submitted for publication must be received by *The Royal Gazette* coordinator no later than noon, at least **7 working days** prior to Wednesday's publication. However, when there is a public holiday, please contact the coordinator.

Avis aux lecteurs

La *Gazette royale* est publiée de façon officielle en ligne.

Sauf pour le formatage, **les documents sont publiés** dans la *Gazette royale* **comme soumis**.

Les documents à publier doivent parvenir au coordonnateur de la *Gazette royale*, **avant midi** au moins **7 jours ouvrables** avant le mercredi de publication. En cas de jour férié, veuillez communiquer avec le coordonnateur.

Orders in Council

JANUARY 14, 2021
2021-2

1. Under subsection 2(1) of the *Coroners Act*, the Lieutenant-Governor in Council appoints Jerome Ouellette, Saint-Hilaire, New Brunswick, as Chief Coroner, effective January 14, 2021.

2. Under subsection 2(1) of the *Coroners Act* and sections 26 and 27 of the *Interpretation Act*, the Lieutenant-Governor in

Décrets en conseil

LE 14 JANVIER 2021
2021-2

1. En vertu du paragraphe 2(1) de la *Loi sur les coroners*, le lieutenant-gouverneur en conseil nomme Jerome Ouellette, de Saint-Hilaire (Nouveau-Brunswick), coroner en chef, à compter du 14 janvier 2021.

2. En vertu du paragraphe 2(1) de la *Loi sur les coroners* et des articles 26 et 27 de la *Loi d'interprétation*, le lieutenant-

Council revokes section 1 of Order in Council 2019-252 dated December 12, 2019.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

gouverneur en conseil révoque l'article 1 du décret en conseil 2019-252 pris le 12 décembre 2019.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

JANUARY 14, 2021
2021-3

Under paragraph 7(d) and subsection 8(1) of An *Act Respecting the New Brunswick Association of Dieticians*, the Lieutenant-Governor in Council appoints Douglas Baker, Riverview, New Brunswick, as lay representative to the Board of Directors for the New Brunswick Association for Dieticians, for a term of two years, effective January 14, 2021.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

LE 14 JANVIER 2021
2021-3

En vertu du paragraphe 7d) et du paragraphe 8(1) de la *Loi relative à l'Association des diététistes du Nouveau-Brunswick*, le lieutenant-gouverneur en conseil nomme Douglas Baker, de Riverview (Nouveau-Brunswick), à titre de représentant du public au conseil d'administration de l'Association des diététistes du Nouveau-Brunswick, pour un mandat de deux ans, à compter du 14 janvier 2021.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

JANUARY 14, 2021
2021-4

1. Under subparagraph 6(2)(b)(i) and subsection 6(5) of the *Beaverbrook Art Gallery Act*, the Lieutenant-Governor in Council appoints Jeff Alpaugh, Fredericton, New Brunswick, as a governor to the Board of Governors of the Beaverbrook Art Gallery, for a term of three years, effective January 14, 2021.

2. Under subparagraph 6(2)(b)(ii) and subsection 6(5) of the *Beaverbrook Art Gallery Act*, the Lieutenant-Governor in Council appoints Bernie Riordon, Pokeshaw, New Brunswick, as a governor to the Board of Governors of the Beaverbrook Art Gallery, for a term of three years, effective January 14, 2021.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

LE 14 JANVIER 2021
2021-4

1. En vertu du sous-alinéa 6(2)b)(i) et du paragraphe 6(5) de la *Loi sur la Galerie d'art Beaverbrook*, le lieutenant-gouverneur en conseil nomme Jeff Alpaugh, de Fredericton (Nouveau-Brunswick), administrateur au conseil d'administration de la Galerie d'art Beaverbrook, pour un mandat de trois ans, à compter du 14 janvier 2021.

2. En vertu du sous-alinéa 6(2)b)(ii) et du paragraphe 6(5) de la *Loi sur la Galerie d'art Beaverbrook*, le lieutenant-gouverneur en conseil nomme Bernie Riordon, de Pokeshaw (Nouveau-Brunswick), administrateur au conseil d'administration de la Galerie d'art Beaverbrook, pour un mandat de trois ans, à compter du 14 janvier 2021.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

JANUARY 14, 2021
2021-5

1. Under subsections 56.1(1) and 56.1(5) of the *Judicature Act*, the Lieutenant-Governor in Council, on the recommendation of the Minister of Justice and Public Safety, reappoints the following persons as Case Management Masters for the Family Division of the Court of Queen's Bench in the Judicial Districts of Saint John and Moncton, for a term of three years, effective April 9, 2021:

- a) Diane Deschênes, Moncton, New Brunswick;
- b) Brian Maude, Saint John, New Brunswick; and

LE 14 JANVIER 2021
2021-5

1. En vertu des paragraphes 56.1(1) et 56.1(5) de la *Loi sur l'organisation judiciaire*, le lieutenant-gouverneur en conseil, sur la recommandation du ministre de la Justice et de la Sécurité publique, nomme pour un nouveau mandat de trois ans les personnes suivantes à titre de conseillers-maîtres chargés de la gestion des causes à la Division de la famille de la Cour du Banc de la Reine dans les circonscriptions judiciaires de Saint John et de Moncton, à compter du 9 avril 2021 :

- a) Diane Deschênes, de Moncton (Nouveau-Brunswick);
- b) Brian Maude, de Saint John (Nouveau-Brunswick); et

c) Anne Richard, Moncton, New Brunswick

2. Under subsections 56.1(1) and 56.1(5) of the *Judicature Act*, the Lieutenant-Governor in Council, on the recommendation of the Minister of Justice and Public Safety, reappoints the following persons as Case Management Masters for the Family Division of the Court of Queen’s Bench in the Judicial Districts of Saint John and Moncton, for a term of three years, effective April 30, 2021:

- a) Donald Boudreau, Bathurst, New Brunswick;
- b) Matthew Cripps, Miramichi, New Brunswick; and
- c) Tammy Moore, Saint John, New Brunswick.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

JANUARY 14, 2021
2021-11

Under section 25 of the *Public Works Act*, the Lieutenant-Governor in Council gives approval for the Minister of Transportation and Infrastructure to convey property located 368 Grey Street, Dalhousie, Restigouche County, New Brunswick (PID 50092774), to the Town of Dalhousie, for the purchase price of \$22,000.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

JANUARY 14, 2021
2021-12

Under section 25 of the *Public Works Act*, the Lieutenant-Governor in Council gives approval for the Minister of Transportation and Infrastructure to convey vacant property described in Schedule A hereto attached (PID 60080512), located on Route 690, Maquapit Lake, Sunbury County, New Brunswick, to Colbr Consulting Inc., for the purchase price of \$27,500.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

To obtain a complete copy, please refer to the Executive Council Office Website for Orders in Council.

c) Anne Richard, de Moncton (Nouveau-Brunswick).

2. En vertu des paragraphes 56.1(1) et 56.1(5) de la *Loi sur l’organisation judiciaire*, le lieutenant-gouverneur en conseil, sur la recommandation du ministre de la Justice et de la Sécurité publique, nomme pour un nouveau mandat de trois ans les personnes suivantes à titre de conseillers-maîtres chargés de la gestion des causes à la Division de la famille de la Cour du Banc de la Reine dans les circonscriptions judiciaires de Saint John et de Moncton, à compter du 30 avril 2021 :

- a) Donald Boudreau, de Bathurst (Nouveau-Brunswick);
- b) Matthew Cripps, de Miramichi (Nouveau-Brunswick); et
- c) Tammy Moore, de Saint John (Nouveau-Brunswick).

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

LE 14 JANVIER 2021
2021-11

En vertu de l’article 25 de la *Loi sur les travaux publics*, le lieutenant-gouverneur en conseil autorise le ministre des Transports et de l’Infrastructure à céder à la Ville de Dalhousie, en contrepartie de 22 000 \$, le bien ayant le NID 50092774, situé au 368, rue Grey, à Dalhousie, comté de Restigouche, au Nouveau-Brunswick.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

LE 14 JANVIER 2021
2021-12

En vertu de l’article 25 de la *Loi sur les travaux publics*, le lieutenant-gouverneur en conseil autorise le ministre des Transports et de l’Infrastructure à céder à Colbr Consulting Inc., en contrepartie de 27 500 \$, le bien vacant désigné à l’annexe A ci-joint (NID 60080512), situé sur la route 690, à Maquapit Lake, comté de Sunbury, au Nouveau-Brunswick.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

Pour recevoir un exemplaire au complet, veuillez consulter le site Web du Bureau du Conseil exécutif.

JANUARY 14, 2021
2021-13

Under sections 29 and 25 of the *Public Works Act*, the Lieutenant-Governor in Council gives approval for the Minister of Transportation and Infrastructure to convey the former Grand Falls Provincial Building (Edifice Dollard Belanger), described in Schedule A hereto attached (PIDs 65002529, 65105082, 65002511, 65105058), located on Broadway Street, Grand Falls, New Brunswick, to the Town of Grand Falls, for the purchase price of \$115,000.

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

To obtain a complete copy, please refer to the Executive Council Office Website for Orders in Council.

LE 14 JANVIER 2021
2021-13

En vertu des articles 29 et 25 de la *Loi sur les travaux publics*, le lieutenant-gouverneur en conseil autorise le ministre des Transports et de l'Infrastructure à céder à la Ville de Grand-Sault, en contrepartie de 115 000 \$, l'ancien édifice provincial de Grand-Sault (édifice Dollard Bélanger) désigné à l'annexe A ci-joint (NID 65002529, 65105082, 65002511, 65105058), situé sur la rue Broadway, à Grand-Sault, au Nouveau-Brunswick.

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

Pour recevoir un exemplaire au complet, veuillez consulter le site Web du Bureau du Conseil exécutif.

JANUARY 14, 2021
2021-14

Under section 25 of the *Public Works Act* and section 26 of the Interpretation Act, the Lieutenant-Governor in Council amends Order in Council 2020-261 dated December 3, 2020, by striking out "\$200,001" where it appears therein and substituting "\$200,001.01".

Brenda L. Murphy, Lieutenant-Governor

LE 14 JANVIER 2021
2021-14

En vertu de l'article 25 de la *Loi sur les travaux publics* et de l'article 26 de la *Loi d'interprétation*, le lieutenant-gouverneur en conseil modifie le décret en conseil 2020-261, pris le 3 décembre 2020, par la suppression de « 200 001 \$ » à l'endroit où il est mentionné dans ledit décret et son remplacement par « 200 001,01 \$ »

La lieutenant-gouverneure, Brenda L. Murphy

Service New Brunswick

**Public notice of change of registered name
under the *Change of Name Act*, chapter 103, ss.10(2) of
the Revised Statutes of New Brunswick, 2014**

Previous Registered Name: Tainab, Al Bacha
New Registered Name: Basha Masri, Zaina
Address: Riverview, NB
Date Granted: December 8, 2020

Previous Registered Name: Williams, Georgia Rosemary
New Registered Name: Black-Williams, Georgia Rosemary
Address: Moncton, NB
Date Granted: December 18, 2020

Previous Registered Name: MacAdams, Koen Raymond
New Registered Name: Chase, Koen Raymond
Address: Minto, NB
Date Granted: December 8, 2020

Services Nouveau-Brunswick

**Avis public de changement de noms enregistrés en
application de la *Loi sur le changement de nom*,
lois révisées du Nouveau-Brunswick de 2014, ch. 103, par.
10(2)**

Ancien nom enregistré: Zainab, Al Bacha
Nouveau nom enregistré: Basha Masri, Zaina
Adresse: Riverview (N.-B.)
Date d'accueil de la demande: le 8 décembre 2020

Ancien nom enregistré: Williams, Georgia Rosemary
Nouveau nom enregistré: Black-Williams, Georgia Rosemary
Adresse: Moncton (N.-B.)
Date d'accueil de la demande: le 18 décembre 2020

Ancien nom enregistré: MacAdams, Koen Raymond
Nouveau nom enregistré: Chase, Koen Raymond
Adresse: Minto (N.-B.)
Date d'accueil de la demande: le 8 décembre 2020

Previous Registered Name:	Smith, Jason Rocky	Ancien nom enregistré:	Smith, Jason Rocky
New Registered Name:	Delarosbil, Jason Rocky	Nouveau nom enregistré:	Delarosbil, Jason Rocky
Address:	Saint John, NB	Adresse:	Saint John (N.-B.)
Date Granted:	December 9, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 9 décembre 2020
Previous Registered Name:	Curtis, Michael Joseph	Ancien nom enregistré:	Curtis, Michael Joseph
New Registered Name:	Dobson, Michael J	Nouveau nom enregistré:	Dobson, Michael J
Address:	Dieppe, NB	Adresse:	Dieppe (N.-B.)
Date Granted:	December 8, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 8 décembre 2020
Previous Registered Name:	Duguay, Ashley	Ancien nom enregistré:	Duguay, Ashley
New Registered Name:	Duguay, Ellie Anne	Nouveau nom enregistré:	Duguay, Ellie Anne
Address:	Campbellton, NB	Adresse:	Campbellton (N.-B.)
Date Granted:	December 15, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 15 décembre 2020
Previous Registered Name:	Toner, Emma Ada	Ancien nom enregistré:	Toner, Emma Ada
New Registered Name:	Gathankathala, Calder Emma Ada	Nouveau nom enregistré:	Gathankathala, Calder Emma Ada
Address:	Grand Bay-Westfield, NB	Adresse:	Grand Bay-Westfield (N.-B.)
Date Granted:	December 31, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 31 décembre 2020
Previous Registered Name:	Leger, Beverly Ann	Ancien nom enregistré:	Leger, Beverly Ann
New Registered Name:	Kay, Beverly Ann	Nouveau nom enregistré:	Kay, Beverly Ann
Address:	Dorchester, NB	Adresse:	Dorchester (N.-B.)
Date Granted:	December 23, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 23 décembre 2020
Previous Registered Name:	Lacasse, Maël	Ancien nom enregistré:	Lacasse, Maël
New Registered Name:	Légère, Maël	Nouveau nom enregistré:	Légère, Maël
Address:	Tracadie Sheila NB	Adresse:	Tracadie Sheila (N.-B.)
Date Granted:	December 8, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 8 décembre 2020
Previous Registered Name:	Cataga, Arianve Sarefe	Ancien nom enregistré:	Cataga, Arianve Sarefe
New Registered Name:	Lesnick, Arianve Sarefe	Nouveau nom enregistré:	Lesnick, Arianve Sarefe
Address:	Moncton NB	Adresse:	Moncton (N.-B.)
Date Granted:	December 14, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 14 décembre 2020
Previous Registered Name:	MacNaughton, Kairi Paul	Ancien nom enregistré:	MacNaughton, Kairi Paul
New Registered Name:	MacNaughton, Kairi Jane Lynne	Nouveau nom enregistré:	MacNaughton, Kairi Jane Lynne
Address:	Riverview, NB	Adresse:	Riverview (N.-B.)
Date Granted:	December 15, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 15 décembre 2020
Previous Registered Name:	Martin, Christopher Jason	Ancien nom enregistré:	Martin, Christopher Jason
New Registered Name:	Martin, Jason Christopher	Nouveau nom enregistré:	Martin, Jason Christopher
Address:	Miramichi, NB	Adresse:	Miramichi (N.-B.)
Date Granted:	December 29, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 29 décembre 2020
Previous Registered Name:	Rodgers, Lana Olga	Ancien nom enregistré:	Rodgers, Lana Olga
New Registered Name:	McDonald, Lana Olga	Nouveau nom enregistré:	McDonald, Lana Olga
Address:	Harvey, NB	Adresse:	Harvey (N.-B.)
Date Granted:	December 9, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 9 décembre 2020
Previous Registered Name:	Mirreza, Fatemeh	Ancien nom enregistré:	Mirreza, Fatemeh
New Registered Name:	Mirreza, Pari	Nouveau nom enregistré:	Mirreza, Pari
Address:	Dieppe, NB	Adresse:	Dieppe (N.-B.)
Date Granted:	December 4, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 4 décembre 2020

Previous Registered Name:	Bartok, Karun Arvinda Mohindar	Ancien nom enregistré:	Bartok, Karun Arvinda Mohindar
New Registered Name:	Mohindar, Karun Arvinda Bartok	Nouveau nom enregistré:	Mohindar, Karun Arvinda Bartok
Address:	Knowlesville, NB	Adresse:	Knowlesville (N.-B.)
Date Granted:	December 23, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 23 décembre 2020
Previous Registered Name:	Ngoyi, Robert	Ancien nom enregistré:	Ngoyi, Robert
New Registered Name:	Ngoyi, Robert Kalonji	Nouveau nom enregistré:	Ngoyi, Robert Kalonji
Address:	Saint John, NB	Adresse:	Saint John (N.-B.)
Date Granted:	December 9, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 9 décembre 2020
Previous Registered Name:	Banodji, Noubarayam	Ancien nom enregistré:	Banodji, Noubarayam
New Registered Name:	Noubarayam, Banodji	Nouveau nom enregistré:	Noubarayam, Banodji
Address:	Burton, NB	Adresse:	Burton (N.-B.)
Date Granted:	December 18, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 18 décembre 2020
Previous Registered Name:	Oweye, Busayo Oluwabunmi	Ancien nom enregistré:	Oweye, Busayo Oluwabunmi
New Registered Name:	Olusemoyin, Busay Oluwabunmi	Nouveau nom enregistré:	Olusemoyin, Busay Oluwabunmi
Address:	Moncton, NB	Adresse:	Moncton (N.-B.)
Date Granted:	December 17, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 17 décembre 2020
Previous Registered Name:	Stockless, Stéphanie Michelle	Ancien nom enregistré:	Stockless, Stéphanie Michelle
New Registered Name:	Richardson, Stéphanie Michelle	Nouveau nom enregistré:	Richardson, Stéphanie Michelle
Address:	Dieppe, NB	Adresse:	Dieppe (N.-B.)
Date Granted:	December 18, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 18 décembre 2020
Previous Registered Name:	Robichaud, Colin Andrew	Ancien nom enregistré:	Robichaud, Colin Andrew
New Registered Name:	Robichaud, Tegan Ashley	Nouveau nom enregistré:	Robichaud, Tegan Ashley
Address:	Moncton, NB	Adresse:	Moncton (N.-B.)
Date Granted:	December 9, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 9 décembre 2020
Previous Registered Name:	Lozhnykov, Oleksandr	Ancien nom enregistré:	Lozhnykov, Oleksandr
New Registered Name:	Rokhkind, Alex	Nouveau nom enregistré:	Rokhkind, Alex
Address:	Moncton, NB	Adresse:	Moncton (N.-B.)
Date Granted:	December 2, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 2 décembre 2020
Previous Registered Name:	Shears, Madison Sandra	Ancien nom enregistré:	Shears, Madison Sandra
New Registered Name:	Shears, Mackland Samuel	Nouveau nom enregistré:	Shears, Mackland Samuel
Address:	Fredericton, NB	Adresse :	Fredericton (N.-B.)
Date Granted:	December 14, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 14 décembre 2020
Previous Registered Name:	Roy, Marianne Hélène	Ancien nom enregistré:	Roy, Marianne Hélène
New Registered Name:	Roy, Caiden Daniel	Nouveau nom enregistré:	Roy, Caiden Daniel
Address:	Dieppe, NB	Adresse:	Dieppe (N.-B.)
Date Granted:	December 3, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 3 décembre 2020
Previous Registered Name:	Ouellette, Adèle Ismay	Ancien nom enregistré:	Ouellette, Adèle Ismay
New Registered Name:	Savoie-Ouellette, Adèle Ismay	Nouveau nom enregistré:	Savoie-Ouellette, Adèle Ismay
Address:	Moncton, NB	Adresse :	Moncton (N.-B.)
Date Granted:	December 31, 2020	Date d'accueil de la demande:	le 31 décembre 2020

Previous Registered Name: Kelley, Madison Darlene
 New Registered Name: Tracey, Madison Darlene
 Address: Fredericton, NB
 Date Granted: December 18, 2020

Ancien nom enregistré: Kelley, Madison Darlene
 Nouveau nom enregistré: Tracey, Madison Darlene
 Adresse: Fredericton (N.-B.)
 Date d'accueil de la demande: le 18 décembre 2020

Sterling Brown
Registrar General of Vital Statistics

Sterling Brown
Registraire générale des statistiques
de l'état civil

Notices of Sale

To: Janice Losier and Nicholas Colin Tremblay, mortgagors and owners of the equity of redemption, and to all others whom it may concern. Sale under the terms of the mortgage and the *Property Act*, R.S.N.B. 1973, c. P-19. Freehold property situate at 2657 Route 490, McQuade (Indian Mountain), Province of New Brunswick, the aforesaid property corresponding to the same lot having been conveyed to Janice Losier and Nicholas Colin Tremblay by deed registered at the registry office on July 27, 2009, as number 27502757.

Notice of sale given by the Scotia Mortgage Corporation, mortgagee. Sale on **February 17, 2021, at 11:00 a.m.**, local time, at Moncton City Hall, 655 Main Street, Moncton, New Brunswick. See Notice of Sale in the February 3 and February 10, 2021, editions of *L'Acadie Nouvelle*.

McInnes Cooper, Solicitors for the Scotia Mortgage Corporation, per Adel Gönczi, Blue Cross Centre, 644 Main Street, Suite S400, P.O. Box 1368, Moncton, New Brunswick E1C 8T6, telephone: 506-857-8970, fax: 506-857-4095.

(Sale of Lands Publication Act, R.S.N.B. 1973, c. S-2, s. 1(2))

To Daniel Alexander Spear and April Dawn Seelye/April Dawn Spear, original Mortgagors, and to all others whom it may concern. Sale pursuant to terms of the Mortgage and the *Property Act* R.S.N.B., 1973, c. P-19 and Acts in amendment thereof. Freehold property being situated at 434 Route 780, Utopia, New Brunswick, the same lot conveyed to Daniel Alexander Spear and April Dawn Seelye/April Dawn Spear by Deed registered in the Charlotte County Registry Office on February 28, 2003 as Number 15888713 and by Deed registered on December 21, 2006 as Number 23256648.

Notice of Sale given by Scotia Mortgage Corporation. Sale to be held at St. Stephen Town Hall, located at 73 Milltown Boulevard, Suite 112, St. Stephen, New Brunswick, on the 17th

Avis de vente

Destinataires: Janice Losier et Nicholas Colin Tremblay, débiteurs hypothécaires, propriétaires du droit de rachat, et tout autre intéressé éventuel. Vente effectuée conformément aux dispositions de l'acte d'hypothèque et de la *Loi sur les biens*, L.R.N.-B. 1973, c. P-19. Biens en tenure libre situé au 2657 Route 490, McQuade (Indian Mountain), province du Nouveau-Brunswick, ledit bien correspondant au même lot ayant été transféré à Janice Losier et Nicholas Colin Tremblay par Transfert enregistré au bureau d'enregistrement foncier le 27 juillet 2009, sous le numéro 27502757.

Avis de vente donné par La Société Hypothécaire Scotia, créancière hypothécaire. La vente aura lieu le **17 février 2021 à 11h00**, heure locale, à l'Hôtel de Ville de Moncton, 655 rue Main, Moncton, Nouveau-Brunswick. Voir l'avis de vente publié dans les éditions de *L'Acadie Nouvelle* du 3 février et 10 février 2021.

McInnes Cooper, avocats de La Société Hypothécaire Scotia, par Adel Gönczi, Centre Croix Bleue, 644, rue Main, Pièce S400, C.P. 1368, Moncton (Nouveau-Brunswick) E1C 8T6, téléphone : (506) 857-8970, télécopieur : (506) 857-4095.

Loi sur la vente de biens-fonds par voie d'annonces, L.R.N.-B. 1973, ch. S-2, paragr. 1(2)

Destinataires : Daniel Alexander Spear et April Dawn Seelye/April Dawn Spear, débiteurs hypothécaires originaires; et tout autre intéressé éventuel. Vente effectuée en vertu des dispositions de l'acte d'hypothèque et de celles de la *Loi sur les biens*, L.R.N.-B. 1973, ch. P-19, avec ses modifications successives. Biens en tenure libre situés au 434, route 780, à Utopia, au Nouveau-Brunswick, et correspondant au même lot ayant été transféré à Daniel Alexander Spear et April Dawn Seelye/April Dawn Spear par l'acte de transfert enregistré au bureau de l'enregistrement du comté de Charlotte le 28 février 2003, sous le numéro 15888713, et par l'acte de transfert enregistré le 21 décembre 2006, sous le numéro 23256648.

Avis de vente donné par la Société hypothécaire Scotia. La vente aura lieu le 17 février 2021, à 11 h, heure locale, à l'hôtel de ville de St. Stephen, situé au 73, boulevard Milltown,

day of February, 2021, at the hour of 11:00 a.m., local time. See advertisement of Notice of Sale in the *Telegraph Journal* dated February 3 and February 10, 2021.

McInnes Cooper, Solicitors for Scotia Mortgage Corporation, Per: Adel Gönczi, Blue Cross Centre, 644 Main Street, Suite S400, P.O. Box 1368, Moncton, New Brunswick, E1C 8T6, Telephone: (506) 857-8970, Facsimile: (506) 857-4095.

bureau 112, à St. Stephen, au Nouveau-Brunswick. Voir l'annonce publiée dans les éditions des 3 et 10 février 2021 du *Telegraph-Journal*.

Adel Gönczi, du cabinet McInnes Cooper, avocats de la Société hypothécaire Scotia, Centre de la Croix Bleue, 644, rue Main, bureau S400, C.P. 1368, Moncton (Nouveau-Brunswick) E1C 8T6; téléphone : 506-857-8970; télécopieur : 506-857-4095

Notice to Advertisers

The Royal Gazette is published every Wednesday under the authority of the *Official Notices Publication Act*. Documents must be sent to *The Royal Gazette* coordinator in Microsoft Word format, **no later than noon**, at least **seven working days** prior to Wednesday's publication. Each document must be separate from the covering letter. Signatures on documents must be immediately followed by the printed name. *The Royal Gazette* coordinator may refuse to publish a document if any part of it is illegible, and may delay publication of any document for administrative reasons.

Prepayment is required for the publication of all documents. Standard documents have the following set fees:

Notices	Fee
Notice of the intention to apply for the enactment of a private bill	\$ 20
Originating process	\$ 25
Order of a court	\$ 25
Notice under the General Rules under the <i>Law Society Act, 1996</i> , of disbarment or suspension or of application for reinstatement or readmission	\$ 20
Notice of examination under the <i>Licensed Practical Nurses Act</i>	\$ 25
Notice under the <i>Motor Carrier Act</i>	\$ 30
Notice to creditors under New Brunswick Regulation 84-9 under the <i>Probate Court Act</i>	\$ 20
Notice under Rule 70 of the Rules of Court Note: Survey Maps cannot exceed 8.5" x 14"	\$120
Notice of sale of property under an Act, if the notice is 1/2 page or less	\$ 20
Notice of sale of property under an Act, if the notice is greater than 1/2 page	\$ 75
Any document under the <i>Winding-up and Restructuring Act</i> (Canada)	\$ 20
Notice of a correction	fee is the same as for publishing the original document
Any other document	\$3.50 for each cm (rounded up to the nearest cm)

Avis aux annonceurs

La *Gazette royale* est publiée tous les mercredis conformément à la *Loi sur la publication des avis officiels*. Les documents à publier doivent être soumis au coordonnateur de la *Gazette royale* en format Microsoft Word, **avant midi**, au moins **sept jours ouvrables** avant le mercredi de publication. Chaque avis doit être séparé de la lettre d'envoi. Les noms des signataires doivent suivre immédiatement la signature. Le coordonnateur de la *Gazette royale* peut refuser de publier un avis dont une partie est illisible et retarder la publication d'un avis pour des raisons administratives.

Le paiement d'avance est exigé pour la publication des avis. Voici les tarifs pour les avis courants :

Avis	Droit
Avis d'intention de demander l'adoption d'un projet de loi d'intérêt privé	20 \$
Acte introductif d'instance	25 \$
Ordonnance rendue par une cour	25 \$
Avis de radiation ou de suspension ou de demande de réintégration ou de réadmission, que prévoient les Règles générales prises sous le régime de la <i>Loi de 1996 sur le Barreau</i>	20 \$
Avis d'examen qu'exige la <i>Loi sur les infirmières et infirmiers auxiliaires autorisés</i>	25 \$
Avis qu'exige la <i>Loi sur les transports routiers</i>	30 \$
Avis aux créanciers prévu par le Règlement du Nouveau-Brunswick 84-9 pris en vertu de la <i>Loi sur la Cour des successions</i>	20 \$
Avis qu'exige la Règle 70 des Règles de procédure Nota : Les plans d'arpentage ne doivent pas dépasser 8,5 po sur 14 po	120 \$
Avis de vente d'un bien que prévoit une loi, si l'avis mesure une demi-page ou moins	20 \$
Avis de vente d'un bien que prévoit une loi, si l'avis est de plus une demi-page	75 \$
Tout document devant être publié en vertu de la <i>Loi sur les liquidations et les restructurations</i> (Canada)	20 \$
Avis de correction	les droits sont les mêmes que ceux exigés pour la publication du document original
Tout autre document	3,50 \$ pour chaque cm (arrondi au cm supérieur)

Payments can be made by cheque or money order (payable to the Minister of Finance). No refunds will be issued for cancellations.

The **official version** of *The Royal Gazette* is available **free Online** each Wednesday.

The Royal Gazette
Brookside Place
435 Brookside Drive, Suite 30
P.O. Box 6000
Fredericton, NB E3B 5H1

Tel: 506-453-3864
Email: gazette@gnb.ca

Note: Deliveries are to be addressed to *The Royal Gazette* and left at the reception.

Les paiements peuvent être faits par chèque ou mandat (à l'ordre du ministre des Finances). Aucun remboursement ne sera effectué en cas d'annulation.

La **version officielle** de la *Gazette royale* est disponible **gratuitement en ligne** chaque mercredi.

Gazette royale
Place Brookside
435, promenade Brookside, bureau 30
C.P. 6000
Fredericton (N.-B.) E3B 5H1

Tél. : 506-453-3864
Courriel : gazette@gnb.ca

Note : Toute livraison étant adressée à la *Gazette royale* doit être remise à la réception.